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Styrelseråd
31 aug 2022
Plats: grupprum på femman

Fika:
Närvarande: Pernilla Karlsson (Kassör), Emilia Eckerlid (kommunikatör och Arkipelago),

Markus Clasén (Las), Maria Helgesson (Sekreterare).
på zoom: Julia Nordlöf (Ordförande), Alexander Sjölund (Pas),

Gäst: Gottfrid Björk.

1. Mötet öppnas kl. 12:11
2. Samkväm med styrelsen

Allt är toppen. Gottfrid får yttranderätt i styrelsemötet.

3. Runda

Hur går det och vad händer innan avgång är frågan. Generellt tas upp att målet är
att göra en bra överlämning. Julia nämner att hålla tal på nollegasquen, få in många
medlemmar och ge goda förutsättningar för nästa års styrelse.

4. Info från skolan (Malin/Alex)

Punkter som Alexander tog med Malin i våras.
- menskyddshållare
- dygnsöppet

Sammanfattar senaste kvalitetsrådet. Det togs upp att lokaler kommer bli dyrare att
hyra och att detta är  något som studienämden håller koll på. Bra att styrelsen
informeras dock!
Malin kunde inte delta på dagens möte, blir ett senare styrelsemöte istället för nästa
veckas megaråd.
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5. SM4

Många poster kommer lämnas och det är bättre att poster tillsätts med oerfarna
personer än att de står vakanta.

Sal A108 bokas för SM, problem att ettan har konstevcka!

Vidare diskuteras mat, ovveförsäljning.

Alex har sektionsmärken och SM märken och tar på sig att sälja ovvar.

6. Inbjudningar

inbjudningar har tagits emot och info finns i Slack.

7. Styrelsens ansvar vid nØllegasque

4 externer kommer hittills, 3 ISB och 2 Aalto
Det fixas förmingel för dem, bål är ett bra alternativ.

Styrelsen är bjuden till phaddrarnas efterfest. Styrelsen diskuterar om de externa ska
blandas med phaddrarnas efterfest eller inte.

8. Övriga frågor

Julia läser upp mejl från aalto

Mötet avslutas kl.  kl 12.51


